
Zpráva z turnaje  

 

Mezinárodní turnaj v Jaslu , Polsko 

Konaný ve dnech    08. - 09. 03. 2013 

 

 

 V pátek jsme se vydali do cca 350 km vzdáleného Jasla, kde proběhl Mezinárodní turnaj za účasti 

cca 320-ti borců ze Slovenska, Ukrajiny, Česka, Rumunska a Polska. Náš klub reprezentovalo 14 borců    

( 3 benjamínci, 5 mladších a 6 starších žáků ). Těmto borcům se podařilo vybojovat 12 medailí ( 1 zlatou, 

4 stříbrné a 7 bronzových ). Turnaj proběhl v pěkné tělocvičně místního gymnázia nedaleko hotelu Perla, 

kde jsme nakonec po několika organizačních peripetiích přenocovali a ráno po vážení dobře posnídali.   

Organizačně perfektně zorganizovaný turnaj !!!  Zaujala mě novinka, kdy každému závodníkovi byla před 

vážením vystavena karta s kódem, kdy mohl každý závodník po připojení k wifi sledovat  nalosování a 

následný vývoj ve své váze. Trenéři dostali totéž s tím, že měli perfektní přehled o cestě všech svých 

svěřenců po celou dobu turnaje ( stačilo mít tablet či mobil ). Přehled jednotlivých zápasů byl k dispozici 

na 3 LCD monitorech u 4 tatami, což urychlilo soutěž. Pravidla u benjamínků a mladších žácích byla 

upravena jako u nás ( kravata, techniky z kolen ), starší žáci naopak mohli vše ( + páky ), pouze u tomoe 

nage, pokud technika nebyla bodově ohodnocena, následovalo automaticky šido za stahování, či nečistou 

techniku. Všichni medailisti na slavnostním ceremoniálu dostali pěkný diplom, pohár a krásnou medaili. 

Hodnocení jednotlivců : 

 Benjamínci 

Meixner Tomáš a Tycar Štěpán - jde o malé šikuly, kteří teprve začínají sbírat zahraniční zkušenosti. I 

přes premiéru na takovémto turnaji zde předvedli velmi pěkné a bojovné judo, za které si zaslouženě oba 

vezou bronzovou medaili. 

Franek Adam - jde o ostříleného závodníka, který si suverénně poradil se všemi závodníky až do finále, 

kde narazil na polského borce, s kterým se již několikrát pral - tentokrát vyhrál soupeř, ale příště je na řadě 

jak doufám, Aďa. 

 Mladší žáci 

Kresta Matěj - vše dle mých představ - super pohyb, super kumi kata, super přechod postoj zem, 4 zápasy, 

4 ipony - prostě SUPER VÝKON a zasloužené zlato !!!!!!! 

Labský Ondřej - se všemi soupeři si s přehledem poradil, nestačil až na finálového soupeře, kterého dle 

mého názoru asi trochu podcenil - škoda, zlato bylo nadosah - tak snad příště !!! 



Pracuchová Zuzana - super kumi kata, super pohyb, ale…viditelná až zbytečná obava dělání technik, což 

je škoda - na tréninku se pere super - když to prodá na turnajích, bude to super !!! 

Král Jan - byl vidět až zbytečný respekt, který se projevil na tatami. Svým pasivním způsobem ( byla 

zrušena tomoe nage, což je bohužel jediná technika, kterou Honza dělá ) boje vyčkával na chyby soupeře, 

které se naštěstí dostavily, Honza je využil a v ne waza rozhodl. Je na čase zkoušet na tréninku v randori i 

jiné techniky a poté je použít na turnaji !!!  Prohrál 2x s vítězem a vybojoval stříbro. 

Mojžíšek Lukáš - přechod mezi starší je mnohdy těžký a bude nějaký čásek trvat, než se otrká. Přesto se 

soupeřů nezalekl, a i když nevybojoval medaili, dokázal krásně hodit. Vydržet a bude to jako vloni !!! 

 Starší žáci 

Rovenský Ondřej - plně souhlasím s Kozišovým názorem - to není váha podle tvého gusta !!! myslím, že 

je na čase upravit váhu a zkusit váhu nižší, což v tvém případě nebude žádný problém - už jsme o tom 

mluvili. Je to těžké prát se se soupeřem o hlavu větším a silově jinak stavěným. Nech si prosím tento 

nápad projít hlavou !!! 

Raška Michal, Večeřa Jakub, Pupakis Sotirios - všichni tři patří k naší budoucnosti co se týká těžkých 

vah, prezentují se pěkným a technicky bojovným judem, což ukázali i tady a po zásluze vybojovali 

medaile. Přesto se nedokázali vyhnout drobným chybám, což je stálo lepší umístění. 

Martínková Adéla - dostala pořádnou lekci od starších soupeřek. Krom prvního zápasu, kdy suverénním 

způsobem hodila a následně upáčila,  se v dalších dvou utkání vůbec neprosadila. Propadla ve všech 

směrech. Předvedla v nich ostudný výkon - asi nejhorší za poslední dobu. Přesto věřím a jsem o tom 

pevně přesvědčen, že na sobě budeme ještě více pracovat...atd. 

Macháčková Kateřina – výsledek byl ovlivněn 14-ti denním tréninkovém výpadkem. Byla vidět nervozita  

a problém s technikou. Snažila seč mohla, ale na lepší než bronz to tentokrát nestačilo. 

Závěr : 

Turnaj dokonale prověřil naši připravenost a myslím, že jsme konkurence schopní nejen u nás, ale 

i v cizině. Ukázaly se i chyby, na kterých budeme i nadále usilovně pracovat. Ukázal se však velmi dobrý 

kolektiv, kdy si všichni fandili, byli k sobě kamarádští a po celou cestu byla sranda…což je moc fajn.  

Chtěl bych závěrem poděkovat Romanu Tycarovi, který mi pomohl k organizačně perfektně 

zvládnuté akci, rozvozem dětí domů a všem trenérům za přípravu svých svěřenců. 

 
 

v Ostravě dne :       10.03.2013                           zpracoval :      Martínek Roman 

 

 


